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Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

https://mailchi.mp/de5604c1e94d/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10384642?e=[UNIQID]


Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 



Westland Verstandig organiseert een hooravond voor inwoners over de slechte
verkeerssituatie in en rond Wateringen / Kwintsheul op donderdag 21
september 2023 te 20.30 uur. Zoeken naar concrete oplossingen
Bij Westland Verstandig komen veel klachten binnen over te grote druktes op de wegen in en
rond Wateringen. Ook andere fracties stellen daar geregeld vragen over. Op diverse wegen is de
doorstroming op bepaalde tijden van de dag rampzalig. Complexer wordt het nog als op Haags
grondgebied (Wateringse Veld / Noordweg / Erasmusweg / Lozerlaan) verkeersmaatregelen
genomen worden, vaak zonder overleg met Westland en die direct merkbaar zijn in Wateringen.
Straks is de Wippolderlaan ook nog eens lang afgesloten en dat zal ook in Wateringen en
Kwintsheul voelbaar zijn. Datzelfde geldt voor de geplande afsluiting van Oosteinde /
Herenstraat.
Westland Verstandig wil van de inwoners zelf horen hoe de situatie is en hoe verbeteringen nu of
termijn structureel naar hun oordeel mogelijk zijn. Westland Verstandig wil dan
vertegenwoordigers van de gemeenten Westland en Den Haag en de Provincie Zuid-Holland
uitnodigen aanwezig te zijn. Hopelijk komen die wel.
Als er bewoners zijn met expertise op verkeersgebied, dan horen we dat graag vooraf en dan kan
hun inbreng plaatsvinden.
Het doel van de avond is na te gaan welke oplossingen mogelijk zijn nu en op termijn en in ieder
geval hoe de huidige problemen kunnen worden verkleind / opgelost en hoe de gemeente daarbij
kan helpen.
Vrije inloop, maar een ieder die aanwezig wil zijn graag aanmelden per mail (info@duijsens.net)
of telefonisch op 06-53401068. De exacte locatie in Wateringen waar de bijeenkomst plaatsvindt,
wordt nog bericht.
Ook zal Westland Verstandig een meldpunt op had site openen waarin inwoners hun concrete
opmerkingen en klachten kunnen aangeven over de huidige situatie rond en in Wateringen /
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Kwintsheul. Dat Meldpunt openen we op dinsdag 5 september 2023 vanaf 10.00 uur. De gedane
meldingen zullen we bundelen en ter sprake brengen op 21 september a.s.

Geen sprake van dat huisartsenpost in Naaldwijk gaat sluiten. Direct
moet gestopt worden met andere uitlatingen daarover
Eerder en gisteren weer heeft de gemeente Westland nog maar eens bericht dat VAN SLUITING
VAN DE HUISARTSENPOST GEEN SPRAKE IS. Ook de zorgverzekeraars DSW en CZ hebben
al eerder en gister nog maar eens verklaard dat van sluiting geen sprake is.
Westland Verstandig acht het niet correct en zelfs ergerlijk als dan toch sommige politieke
partijen blijven stellen dat er plannen of geruchten zouden zijn of waren voor sluiting.
Westland Verstandig krijgt daarover veel navraag van ongeruste inwoners, die bewust op het
verkeerde been gezet worden. Onnodige stemmingmakerij en voor dit soort gevoelige
onderwerpen zouden toch dit soort sensatieberichten vooraf beter gefilterd moeten worden op
juistheid. Eenvoudige navraag had voorkomen dat onjuiste berichten worden opgeblazen.
 



Bewoners Oudelandstraat in ‘s-Gravenzande krijgen hun gelijk: huidige
inrichting en bomen van hun straat blijven hetzelfde
Eindelijk is er duidelijkheid en is het slechte plan van de gemeente om de Oudelandstraat net zo
in te richten als de Koningin Julianaweg definitief van de baan. Ook het kappen van meer dan
100 bomen wordt daarmee voorkomen. Dat was het resultaat van overleg in de Commissie
Ruimte met wethouder Varekamp. Westland Verstandig, gesteund door de mede-coalitiepartijen
GBW en VVD, sprak zich wederom duidelijk uit om niets te veranderen aan de huidige
Oudelandstraat. De andere politieke partijen waren niet echt duidelijk in hun standpunt.
Wethouder Varekamp luisterde terecht naar de wensen van de bewoners en de meerderheid van
de Raad en blies de bestaande plannen definitief af. De Oudelandstraat gaat wel op de schop
voor werk aan de riolering en onderhoud, maar blijft daarna zoals het nu is.
Westland Verstandig vindt dat terecht naar de bewoners geluisterd is. De verdere aanpak van de
Koningin Julianaweg wordt op dinsdag 26 september in de Commissie Ruimte besproken.

Westland Verstandig onthutst over rapport Koningin Julianaweg in ’s-
Gravenzande. Alleen al het goed schrijven van de naam ‘s-Gravenzande lijkt te
lastig. Tientallen gebreken en ook is vastgesteld dat afgeweken is van het met
de buurt besproken concept
De rapportage is onthutsend.
Afwijkingen tussen tekeningen die aan omwonenden zijn getoond en uitvoering zoals niet
aanbrengen verhoogde rijbaanscheiding bij aansluiting Eikenlaan en Koningin Wilhelminastraat,
noodzaak aanpassen fietspaden bij uitritten, bomen moeten worden gekapt om fietspad recht te
trekken, fietspaden moeten verbreed worden, verplaatsen van een detectiepaal, versmallen
middenberm, trottoirs verbreden naar 1.80 meter, verlenging van alle parkeervakken naar 6
meter, mogelijk verplaatsen van lichtmasten, noodzaak maken toeleidende en afleidende
fietsstroken vlak voor de rotonde, verlengen geleidetegels voor blinden en slechtzienden,
opheffen parkeervlakken gelegen in de uitzichtdriehoek, aanpassen snelheidsregime naar 30km
overeenkomstig het ontwerp, snelheid moet afgedwongen worden door aanleg plateaus in plaats
van de huidige uitritconstructies, opheffen parkeren binnen 5 meter van de kruispunten waardoor
parkeervakken moeten vervallen, fysiek onmogelijk maken over te steken door middenberm, bij
de Rijnweg aansluitmogelijkheden vergroten en meer ruimte voor vrachtverkeer, de boom bij de
oversteek tegenover cafetaria verwijderen om uitzicht hoek te vergroten, verwijderen witte



markeringen nabij de Van Gochstraat etc., bebording blauwe zone aanbrengen, verwijderen
haaientanden inrit constructie Hoflaan, straatmeubilair rechtzetten, bebording terugplaatsen op
diverse locaties, aanpassen fietspad voor betere toegankelijkheid OV-haltes, voorzieningen en
verwijdering haag bij benzinestation waardoor de geparkeerde tankauto’s niet meer op fietspad
hoeven te staan, het ontwerp is enkel gemaakt op personenauto’s bij een u-turn en niet op
vrachtverkeer waardoor deze moeten steken, hetgeen aangepast moet worden.
Wel vreemd is het dat in het rapport wordt aangegeven dat omdraaiing van parkeren en fietspad
wel in orde is. Overigens is dat ook pas tijdens de uitvoering gewijzigd. We citeren uit het rapport:
“vanuit de CROW-ontwerprichtlijnen wordt geadviseerd om daar waar mogelijk fietsverkeer op
een gebiedsontsluitingsweg, 50 km/u, binnen de bebouwde kom te scheiden van het autoverkeer
door de aanleg van vrijliggende fietspaden. Dit is aantoonbaar veiliger dan het toepassen van
fietsstroken. Daarnaast is er zowel in de oude situatie als in de nieuwe situatie kans op
ongevallen met fietsers en openslaande deuren.” en “De nieuwe situatie wordt daarom gezien als
een verbetering van de verkeersveiligheid en kan gehandhaafd blijven”.
De bewoners, parkeerders van auto’s en fietsers, zijn het niet eens met deze conclusie. Westland
Verstandig is het daarmee eens. Er zijn heel veel wegen en uitritten op dit deel van de Koningin
Julianaweg, het fietspad lijkt wel het bochtige “Monza-circuit” en de afstand tussen fietspad en
geparkeerde auto’s is veel te kort. Voorts zijn er tal van onoverzichtelijke punten op het fietspad.
Dat maakt de Koningin Julianaweg ongeschikt voor deze omdraaiing. Als er meer ruimte is en
minder uitwegen, dan zou omdraaiing wel veiliger zijn maar in de situatie van de Koningin
Julianaweg dus niet. Deze keuze is in het aanvankelijke ontwerp ook niet terug te vinden en zou
aangepast moeten worden. Het kan dus best zijn dat bij andere wegen deze omdraaiing wel
veiliger is, maar niet dus op de Koningin Julianaweg.
Ook is het lachwekkend om in het rapport op te merken dat er niet te snel gereden wordt op de
Koningin Julianaweg. Men kijkt niet naar wat er gebeurt, maar naar verkeersmodellen. 85% van
de weggebruikers houdt zich aan de snelheid en 15% niet en dus is het oké. Dit is natuurlijk
onzin. Zie de conclusie in het rapport: 85% rijdt 46.3 km/u “waardoor er geen sprake is van te
hard rijden. Maatregelen zijn niet nodig”. Tja … Ook dit getuigt niet van aanvoelen wat er aan de
hand is en door dit soort redenaties is de weerstand te verklaren.
Westland Verstandig zal een stevig gesprek gaan voeren met de wethouder Verkeer en zal dat
doen in de Commissie Ruimte. Het spreekt voor zich dat de diverse gewenste aanpassingen snel
moeten worden uitgevoerd op kosten van de aannemer die het verkeerd uitvoerde en ook afweek
van de tekeningen.
Geen herhaling in de Oudelandstraat in ’s-Gravenzande. Deze moet na de werkzaamheden aan
het riool weer terugkomen zoals die straat er nu uitziet en ook geen kap van bomen zoals de
wethouder Varekamp wel wilde doen. Ook dat komt in de Commissie ter sprake en Westland
Verstandig rekent daarbij op steun van de andere politieke partijen.
 

Westland Verstandig wil coalitiebelofte voor snel extra goedkope woningen
voor starters en senioren nakomen. In gelul kun je niet wonen
“Wat je belooft moet je doen” is één van de belangrijkste principes van Westland Verstandig.
Westland heeft ongeveer 10.000 sociale huurwoningen en wij vinden dat bestaande en nieuwe
woningen veel meer moeten worden toegewezen aan onze inwoners. Gelukkig ziet het Rijk dat
ook in en vanaf 1 januari 2024 kan 50% aan Westlanders worden toegewezen. Nu is dat 25%.
Onze corporaties moeten dat ook doen en liefst nog meer aan onze inwoners toewijzen!

Klik hier voor Rapport Koningin Julianaweg 's-Gravenzande

https://mcusercontent.com/c07af3e4ecb3dcc8ca0b2ca83/files/1e769c6d-9250-1e63-8ad0-3cae27a4cbf2/Rapport_Arcadis_Koningin_Julianaweg_s_Gravenzande.pdf


Dan zijn we er echter nog niet. Er komen onvoldoende goedkope woningen beschikbaar!
Westland Verstandig beloofde om extra en goedkope verplaatsbare of blijvende woningen voor
starters en senioren te bouwen. De Provincie ging al akkoord. Westland Verstandig wil dat nog
steeds, ook als andere politieke partijen -zelfs ook onze coalitiepartner GBW- dat blijkbaar niet
meer willen. Zij zoeken de pers op om Westland Verstandig tegen te werken. Onverstandig. Die
partijen willen blijkbaar weer terug naar alleen maar mooie woorden die op zeker de
woonproblemen van starters en senioren weer niet oplossen! Nog steeds begrijpen ze niet dat “in
gelul je niet kunt wonen”.
Westland Verstandig zet door en blijft zoeken naar snelle bouw van de broodnodige goedkope
woningen, verplaatsbare en mogelijk definitieve woningen. Wel zal de kwaliteit en leefomgeving
van deze woningen goed moeten zijn, maar dat spreekt voor zich!
 

Artikel 42-vragen aan College

22 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Inzet buurtbeheerders, kern-BOA’s en wijkagenten in onze dorpen
 
Vraag 132 2022-2026



 
Edelachtbaar College,
 
Westland Verstandig is voor een korte afstand tussen gemeente en de inwoners. Vandaar dat in
het coalitieakkoord de snelle invoer van buurtbeheerders in ieder dorp wordt geregeld:
“Een bereikbare gemeente betekent dat onze inwoners makkelijk iets kunnen melden en dat daar
gelijk mee aan de slag wordt gegaan. Daarom stellen we buurtbeheerders in. Per dorp stellen we
vaste mensen aan die daar aanwezig zullen zijn. Inwoners kunnen hen makkelijk aanspreken. De
buurtbeheerders krijgen mandaat en budget om problemen in hun dorp snel op te lossen. Ook
wanneer dat soms niet past binnen het beleid”.
 
In Honselersdijk en Kwintsheul zijn al buurtbeheerders of wijkmanagers aangesteld. Daarnaast
heeft ieder dorp een BOA toegewezen gekregen, naar wij begrijpen van de diverse Bizz-en. Op
zich ook een goede zaak.
 
Westland Verstandig pleit al jaren om daarnaast ook de wijkagenten in onze dorpen meer
duidelijk en herkenbaar aanwezig te laten zijn. Westland Verstandig vindt dit alles goede
ontwikkelingen, maar wel moet goed in de gaten gehouden worden dat wel het doel -
gemakkelijkere en snellere toegankelijkheid voor inwoners en ook snellere en doelgerichte actie-
bereikt wordt.
 
De volgende vragen:

1. Wat zijn de bevindingen tot nog toe in de twee dorpen waar de buurtbeheerders actief zijn
en kan hun aanwezigheid nog beter naar buiten kenbaar gemaakt worden?

2. Is het mogelijk dat de Commissie Ruimte een overleg heeft met de buurtbeheerders over
hun ervaringen en wat wellicht nog beter kan?

3. Wanneer worden in alle dorpen buurtbeheerders geplaatst?
4. Wanneer zijn de dorps-BOA’s ingevoerd en is het niet wenselijk dat per dorp de

betreffende BOA herkenbaar is?
5. In het vorige College werd gewerkt met kernwethouders. Is het niet goed om dat instituut

weer in verbeterde vorm in te voeren, omdat veel inwoners / ondernemers een vast
bestuurlijk aanspreekpunt prefereren?

6. Wanneer gaan de wijkagenten duidelijker per dorp herkenbaar zijn met als voorbeeld
Rotterdam, waar posters van de wijkagent met telefoonnummer en naam te vinden zijn in
appartementencomplexen etc., zodat er een korte lijn is naar onze inwoners?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

23 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake Zoektocht naar geclusterde woon/zorgprojecten
 
Vraag 133 2022-2026



 
Edelachtbaar College,
 
In het coalitieakkoord wordt het navolgende aangegeven:
“Met het concept van woonzorgzones als richtsnoer willen we in alle dorpen kleinschalige
geclusterde woon/zorgprojecten voor onze ouderen realiseren. Zo kunnen zij in hun eigen dorp of
wijk blijven wonen en kan hen hulp- en zorg-op-maat geboden worden. We ‘reserveren’ daarvoor
kansrijke (her)ontwikkellocaties en zoeken actief samenwerking met woningcorporaties,
particuliere initiatieven voor groepswonen, zorgorganisaties en marktpartijen”.
 
Westland Verstandig meent dat het College meer en duidelijker moet inspringen op vorenstaande
doelstelling in het coalitieakkoord.
 
De volgende vragen:

1. Welke reserveringen aan her- of ontwikkelingslocaties vonden plaats of gaan
plaatsvinden?

2. Heeft het College actief gezocht naar actieve samenwerking met woningcorporaties,
particuliere initiatieven voor groepswonen, zorgorganisaties en marktpartijen en zo ja zijn
er al resultaten te melden?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

24 augustus 2023



Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake nogmaals aandacht voor bomen met landschappelijke waarde
 
Vraag 134 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie heeft al meermalen in het verleden gepleit om een goed beschermingsbeleid in te
voeren in de gemeente Westland voor bomen met landschappelijke waarde en daarbij geen
onderscheid te maken tussen openbaar gebied en particulier gebied. Eerder heeft Westland
Verstandig daar al voorstellen over gedaan, maar die zijn nimmer in de vorige periode tot
uitvoering gekomen.
 
Toch krijgen we als fractie veel vragen over bomen met landschappelijke waarde die nu of zonder
vergunning gekapt worden of met vergunning en dat is doodzonde, omdat het vaak bomen zijn
die waardevol zijn. In ieder geval zullen daar goede beleidsregels voor moeten komen en te allen
tijde zal er een kapvergunningseis gesteld dienen te worden met als doel behoud van de
betreffende boom.
 
Het is uiteraard met de kraan open dweilen door wel meer bomen te planten, maar van de
andere kant ook weer waardevolle bomen te kappen. Dat moet allemaal zeer zorgvuldiger en
meer afgewogen plaatsvinden.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat er een goed beleid
moet komen op het behoud van bomen met landschappelijke waarde in Westland?

2. Is het College bereid om daar op korte termijn beleidsregels voor te maken?
3. Andere gemeenten hebben die beleidsregels al, zodat met een beetje knippen en plakken

een Westlands model eenvoudig zal zijn samen te stellen. Of is het makkelijker dat
Westland Verstandig op dat punt met een initiatiefvoorstel gaat komen, hetwelk dan aan de
Raad wordt voorgelegd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

29 augustus 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake toezegging planten bomen Albert Heijn-vestiging  ‘s-Gravenzande
 
Vraag 135 2022-2026



 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt bij herhaling benaderd door mensen die de gemeente willen houden aan de
toezegging om bij de Albert Heijn-vestiging in ’s-Gravenzande bomen te planten. Het gaat dan
om het terrein rond het parkeerterrein. Die bomen zijn al weer een hele tijd geleden weggehaald
en toegezegd werd dat er nieuwe bomen geplant zouden worden.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Wanneer gaat het College over tot nakoming van de toezegging dat het parkeerterrein
weer met bomen beplant gaat worden?

2. Kunnen we ervan uitgaan dat in het plantseizoen van het najaar 2023 het plein echt weer
van bomen voorzien wordt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

31 augustus 2023

 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake invulling huishoudelijke hulp
 
Vraag 136 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bij onze fractie komen herhaaldelijk klachten binnen van inwoners die WMO huishoudhulp
hebben, een aantal uren toegewezen hebben gekregen, maar waar de huishoudelijke hulp maar
gedeeltelijk uitvoering aan geeft omdat er een personeelstekort zou zijn.
 
Daarbij rijzen bij onze fractie twee vragen.
 

1. Is deze praktijk bekend en welk toezicht wordt er vanuit de gemeente gehouden dat ook
daadwerkelijk de uren gemaakt worden die waarschijnlijk contractueel ook zo geregeld
zijn?

2. Als de situatie zich voordoet dat er inderdaad minder gewerkt wordt dan gebruikelijk is
vanwege personeelstekort, wordt dit dan ook gekort op de facturen van de betreffende
aanbieder?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
.



1 september 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake in gebreke blijven EBS als openbaar vervoerder en de noodzaak van actie
 
Vraag 137 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt bijna dagelijks benaderd door inwoners die gebruik maken van het openbaar
vervoer en die zich erover beklagen dat EBS vele diensten laat uitvallen omdat zij een
personeelsgebrek heeft. Dat was al vóór de zomervakantie het geval, in de zomervakantie, maar
ook nu weer speelt dat.
 
Een van de berichten luidt als volgt:
“Mijn dochter is sinds deze week weer naar school maar heeft de afgelopen twee dagen alweer
voor niks op dat station gestaan (samen met veel andere mensen), waarna ik haar met de auto
op moest halen. De halte verviel, vanwege personeelsgebrek. De volgende bus zou 1,5 uur later
komen”.
 
Ook in andere gevallen wordt erover geklaagd dat EBS een chaotische organisatie heeft en
bussen te pas en te onpas uitvallen en ook nog zonder dat dat vooraf is aangekondigd. Het
gevolg is dat er heel veel stagnatie is en dat tot grote ergernis en verdriet van onze inwoners.
 
Het openbaar vervoer heeft onze aandacht en moet dat ook vanuit de gemeente krijgen en EBS
moet op haar gedrag direct worden aangesproken. Weliswaar is de Metropoolregio aan zet op
dat punt, maar de gemeente heeft ook haar plichten en taken en moet voor onze inwoners / OV-
gebruikers fel opkomen.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is de wethouder bekend met het te pas en te onpas laten vervallen van buslijnen door
EBS?

2. Wat gaat het College daaraan op korte termijn doen? Onze fractie verlangt direct actie
naar aanleiding van deze vraag en wenst ook een terugkoppeling naar de Raad op dat
punt, zodat ook wij onze inwoners gerust kunnen stellen dat de gemeente er alles aan doet
om de tekortkomingen van EBS aan te pakken.



3. Is het College het met onze fractie eens dat nadat EBS het openbaar vervoer is gaan
regelen in en rond Westland, er enorm veel problemen op dat punt zijn ontstaan,
problemen die er vóór die tijd niet waren bij Connexxion, de voorganger van EBS?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

4 september 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake kroosproblemen Juliahof-Vliettuinen Wateringen
 
Vraag 138 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door bewoners van de Juliahof in Wateringen die al geruime tijd
doende zijn een oplossing te bewerkstelligen van de enorme hoeveelheden kroos die constant in
de sloten in Juliahof aanwezig zijn.
 
Bij deze vraag zijn foto’s gevoegd van de situatie op zaterdag 2 september jl. De foto’s 1 en 2 zijn
genomen van het water bij de Juliahof-speeltuin, foto’s 3 en 4 bij Langemeijerpad / Boetersstraat
en foto’s 5 en 6 bij de Van Doornicksingel. In de hele Vliettuinen is het probleem aanwezig en dat
wordt ook door het Hoogheemraadschap van Delfland en zelfs ook door de gemeente, erkend.
De laatste foto (foto 7) die bijgevoegd is, is het water richting de Bakkershof waar wel
doorstroming is en waar dus geen kroos is.
 
Voor alle wateren met duikers is de gemeente Westland verantwoordelijk voor het onderhoud en
de goede doorstroming. Nou worden die duikers wel doorgespoten en daar ligt dus het probleem
niet, maar het gebrek ligt in de doorstroming.
De bewoners hebben zelf al meegedacht aan oplossingen zoals een systeemoplossing waarbij
water ingelaten wordt bij de verlengde Lozerlaan, zo dicht mogelijk bij de Poeldijkseweg, en dan
via de twee watergangen bij de Kwaklaan richting poldergemaal om stroming te krijgen. Ook
heeft het Hoogheemraadschap al aangegeven dat er pompen gemonteerd zouden moeten
worden bij de duikers om de doorstroming te forceren en een kroosslurper zou ook wellicht een
oplossing zijn, uiteraard niet structureel.
 
De buurt heeft tientallen meldingen gedaan over dit onderwerp en verzocht om een oplossing /
handhaving. De meest recente nummers van die meldingen zijn:
2023.30622, 2023.33082, 2023.29909, 2023.22238, 2021.20478, 2020.45014.
Al die meldingen hebben geen enkele vervolg gekregen en zelfs wordt zijdens de gemeente
opgemerkt dat het vaker voorkomt dat meldingen kwijtraken.
 
Behalve de stank, dat zo’n dikke krooslaag natuurlijk slecht is voor vissen en wilde dieren, is het
ook nog onveilig omdat bij de speeltuin een dikke groene laag niet doet vermoeden dat er sprake
is van een sloot.



 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Waarom wordt niet met de bewoners meegedacht en treft de gemeente Westland voor dit
euvel direct maatregelen en komt met een gedegen oplossing waardoor de doorstroming
hersteld wordt?

2. Is dit geen bouwfout en kan niet van de bouwers gevorderd worden dat deze de situatie
zoals deze al van na de bouw is –te weinig doorstroming- op hun kosten hersteld kan
worden?

3. Is het College bereid om op de meest korte termijn met de buurtbewoners in overleg te
treden over de nu ontstane situatie en kan het College zich voorstellen dat na de vele
meldingen, contacten en gesprekken de bewoners ernstig teleurgesteld zijn in de
gemeente?

4. Kan het College ook nagaan hoe in dit dossier de communicatie verlopen is en kan het
College na kennisname daarvan aangeven of de communicatie wel naar behoren is
gelopen, inclusief het vervolg op de vele meldingen van de bewoners waarbij niet alleen
schriftelijke meldingen hebben plaatsgevonden, maar ook heel veel telefonische
meldingen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.





Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een
afspraak maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen
doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland.
Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities en plannen
voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

mailto:info@duijsens.net


Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 



Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 
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